
Concept verslag  Commissie Samenleving 10 november 2020
Datum 10-11-2020
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Digitaal
Voorzitter H.T.W. Visser
Aanwezigen J. Harmsen, A. Ilhan, M.B.M. Jansen, J.G.B.A.  Lombarts, C.H.M. van Merwijk, J. de 

Nooij, D. van der Velden, L. van der Velden, W.L.J. Voetdijk-ten Have, P. de Winkel 
Namens het college: N. van Dellen, B.M. Elfrink, J.W.H. Winters

Toelichting

1 Opening en vaststellen agenda

Notulen
De voorzitter opent de vergadering.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Mededeling: mw. Ilhan zal later bij deze vergadering aansluiten.

2 Inspraak
Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over 
geagendeerde en niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van 
de commissie behoren.

Notulen
Hiervan is geen gebruik gemaakt.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De commissie wordt gevraagd de verslagen van de vergaderingen van 1 
september en van 13 oktober vast te stellen.

Notulen
Bij het verslag van 1 september  merkt mw. D. van der Velden op dat zij niet bij 
de aanwezigen staat zij verzoekt dit te corrigeren.
Naar aanleiding van dit verslag heeft mw. D. van der Velden ook een vraag aan 
wethouder Winters over de inkoop van huishoudelijke hulp.

Verslag 13 oktober wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties
De commissie wordt gevraagd de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
vast te stellen.

Notulen
Geen op- of aanmerkingen.

5 Z/20/370941 Verordening Beschikkingstermijn Schuldhulpverlening (VBS) 
2021
De raad wordt voorgesteld om de Verordening beschikkingstermijn 
schuldhulpverlening 2021 vast te stellen.



Portefeuillehouder: Belinda Elfrink

Notulen
Door de leden van de commissie worden vragen gesteld over:
- is melding toegestaan op grond van de AVG
- is er een ambitie om de termijn van 8 weken terug te brengen naar een kortere 
termijn en is dit een reële termijn om met alle schuldeisers tot overeenstemming 
te komen
- is de preventiemedewerker er ook na 2020
- geen financiering voor de niet wettelijke taken, heeft dit financiële  gevolgen 
voor de gemeente
- wat is er voor schuldhulpverlening voor kleine bedrijven en ondernemers

Namens het college worden de vragen beantwoord door wethouder Elfrink:
- in de nieuwe wet is alles geregeld m.b.t. de verplichte melders en bescherming 
van de privacy
- 8 weken is de maximale termijn als het sneller kan dan zullen we dat zeker 
doen
- de pilot preventie medewerker wordt geborgd
- schulphulpverlening voor ondernemers is in ontwikkeling, in het herstelplan is 
daarvoor een bedrag opgenomen

Schriftelijke beantwoording door de wethouder:
-  de vraag van mw. D. van der Velden wat is de huidige termijn waarbinnen het 
compromis met de schuldeisers wordt bereikt
- de vraag van dhr Engels of binnen de acht weken het hele compromis dan ook 
uitgewerkt

Conclusie: Hamerstuk

6 Z/19/346171 Beschikbaarstelling krediet tbv programma 2021 
onderwijshuisvesting
De raad wordt voorgesteld het benodigde krediet voor de eerste inrichting 
onderwijsleerpakket en meubilair voor 2 groepen van de basisschool de Bem 
beschikbaar te stellen, zoals opgenomen in het concept programma 2021 
onderwijshuisvesting, ter grootte van een bedrag van € 33.115,00.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen

Notulen
Door de leden van de commissie worden vragen gesteld over:
- de correctheid van het verslag bijgevoegd als bijlage 1
De commissieleden zouden het op prijsstellen als de portefeuillehouder

Conclusie: Hamerstuk

7 Z/20/371961 Verordening Jeugdwet gemeente Zevenaar 2020 en 
Verordening wet maatschappelijke ondersteuning gemeente Zevenaar 2020
De raad wordt voorgesteld:
1. De Verordening Jeugdwet gemeente Zevenaar 2019 in te trekken;
2. de Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente Zevenaar 2019 in 
te trekken;
3. de Verordening Jeugdwet gemeente Zevenaar 2020 vast te stellen;
4. de Verordening maatschappelijke ondersteuning gemeente Zevenaar 2020 



vast te stellen

Portefeuillehouder: Hans Winters

Notulen
Door de leden van de commissie worden vragen gesteld over:
- graag volgende keer geen twee verordeningen over twee verschillende 
onderwerpen in één raadsvoorstel
- kunnen de verordeningen en B1 niveau
- is de verordening voldoende om de doelstellingen te realiseren, waarop wordt 
er gemeten, hoe is dit zichtbaar in de voortgangsrapportage
- wat is de waardering voor de mantelzorgers in 2020 en 2021; welk bedrag krijgt 
de gemeente van het rijk hiervoor en kan de raad een overzicht krijgen van hoe 
dit besteed is
- hulp bij aanvragen en formulieren (actief aanbieden door gemeente), zo ook bij 
het opstellen van het budgetplan
- kan er voortaan een overzicht van was/wordt komen bij wijzigingen in 
verordeningen
- geen advies van de Participatieraad bijgevoegd
- WMO: geen doelgroepen genoemd voor de hulp in de huishouding
- inkoop via MGR?

Namens het college worden de vragen beantwoord door wethouder Winters:
- m.b.t. spel- en andere tekstuele fouten: als deze essentieel zijn zal daar op 
terug gekomen worden
- de eerder door de raad gemaakte beleidskeuzes zijn vertaald in deze 
verordeningen
- waardering van de mantelzorgers niet in geld maar wordt ingezet in een andere 
waardering, a.o. in support een de mantelzorgers aan de uitwerking wordt nog 
invulling gegeven
- de uitdaging om de teksten op B1 niveau op te stellen is een uitdaging die de 
wethouder graag aan gaat
- met de Participatieraad is afgestemd dat wijzigingen in een verordening die een 
technisch karakter hebben niet aan hen voor advies worden voorgelegd. 
Aanpassingen van beleidsregels worden uiteraard wel aan de Participatieraad 
voorgelegd
- Centraal Gelderland is de MGR

Schriftelijke beantwoording:
Vraag mw. D. van der Velden vraagt overzicht van de uitgaven t.l.v. het budget 
dat de gemeente ontvangt/ontvangen heeft voor de mantelzorgers
Vraag mw. D. van der Velden is maximering tot € 4.000 voor verhuiskosten of 
aanpassing woning wettelijk toegestaan
Vraag mw. M. Jansen vraagt wanneer de raad geïnformeerd wordt over de 
concrete invulling van de ondersteuning van de mantelzorgers

Conclusie: Bespreekpunt

8 Raadsinformatiebrief 2020-093 ontwikkelingen Gelrepas
Geagendeerd op verzoek van de fractie van GroenLinks (lijst ingekomen stukken 
raadsvergadering 7 oktober jl.). De fractie zou graag geïnformeerd willen worden 
over de inhoudelijke wijzigingen in het aanbod van de Gelrepas en wil graag de 
mening van de commissie weten over deze aanpassingen.

Notulen



Door mw. D. van der Velden worden de volgende vragen gesteld:
- graag nadere informatie over de wijzigingen van het aanbod
- in de RIB staat dat verwacht wordt dat gebruik van de pas zal toenemen en dat 
dit zal leiden tot hogere kosten terwijl de leidraad is om binnen bestaand budget 
te blijven. Graag uitleg hierover.
- voornemen om kosten in 2021 te monitoren om eventueel te kunnen bijsturen. 
Waar bestaat dit bijsturen uit
- wijzigingen in lokaal aanbod, gevolgen voor lokale sportverenigingen.

Overige vragen:
- is er ook met de gebruikers van de Gelrepas gesproken
- in de net vastgestelde MJB is toch een lager bedrag vastgesteld voor de 
Gelrepas hoe zo dan zelfde budget

Namens het college worden de vragen beantwoord door wethouder Elfrink:
- veel technische vragen
- de raad heeft opdracht gegeven om de Gelrepas te gaan vernieuwen en de 
raad heft daarvoor ook een aantal kaders meegegeven.
- opdracht raad: zorg voor een groter bereik, blijf binnen het budget, zorg voor 
meer keuze vrijheid, aanbod in natura en meer ruimte voor lokaal aanbod, meer 
gebruiksvriendelijker
- om binnen budget te blijven zullen de bedragen iets verlaagd worden
- door wijziging eigen bijdrage zullen er groepen op vooruit gaan maar er zullen 
ook groepen op achter uit gaan. Vooruit gaan de groep die eerder niet mee kon 
doen omdat zij niet de eigen bijdrage konden betalen. Er op achteruit gaan die 
mensen die maximaal gebruik maken van de Gelrepas, zij hadden dus 
voldoende geld om voor alles de eigen bijdrage te betalen
- monitoring 2021 bijsturen door eventueel de bedragen aan te passen, budget 
verhogen
- lokale aanbod is nog niet uitgebreid. Eerst wordt technisch het systeem 
aangepast als dit gerealiseerd is dan wordt hier aan gewerkt.
- Budgetoverschrijding komt zeker in de 1e Voortgangsrapportage 2021
- Gebruikers zijn zeker bevraagd over hun wensen niet over de uitvoering. De 
wethouder zal zeker als er sprake is van onderzoek lokaal aanbod met 
gebruikers hierover in gesprek gaan.
- de korting die in de MJB is toegepast op het budget is geen korting op het 
bedrag dat beschikbaar is voor de gebruikers maar is een korting die wordt 
toegepast op de administratie  m.a.w. op de organisatie

Schriftelijke beantwoording:
- vraag de heer De Winkel: er is toch een apart potje voor hen die onvoldoende 
middelen hebben om eigen bijdrage te voldoen. Waarom dan nu deze wijziging.

Toezegging: voor zomerreces 2021 evaluatie van gebruik Gelrepas om zo nodig 
tot bijstellingen te komen.

9 Inkoop Huishoudelijke Hulp  Sociaal Zevenaar en SP

Notulen
Dit onderwerp is geagendeerd op verzoek van fractie Sociaal Zevenaar en fractie 
SP. Mede naar aanleiding van de schriftelijke vragen over dit onderwerp van de 
fractie Sociaal Zevenaar.
De volgende vragen worden gesteld:
- waarom de raad niet eerde geïnformeerd over de inzetten van 
schoonmaakbedrijven. Schoonmaken is niet gelijk aan hulp in de huishouding.
- waarom niet tijdig met de huidige aanbieders gesproken en hen meegenomen 



in de vraag hoe de diensten te realiseren met minder budget
- het aanpassen van een indicatie is moeilijk en moeizaam proces hier kunnen 
de huidige aanbieders een rol in spelen een schoonmaakbedrijf kan dit niet
- gemeente Rheden die nu als voorbeeld genomen wordt is al weer op een 
aantal veranderingen terug gekomen. Hoe kijkt het college naar de pilot in 
Rheden?
- heeft de raad nog invloed hebben op dit inkoopproces
- is deze wijziging per 1 januari a.s. te realiseren gelet op alles wat nog gedaan 
moet worden (businesscase)
- geldt deze wijziging alleen voor nieuwe en lichte indicaties en niet voor hen die 
niet meer zelf de regie kunnen voeren

Namens het college worden de vragen beantwoord door wethouder Winters:
- in september is meegedeeld dat er gekeken werd naar de mogelijkheden om de 
huishoudelijke hulp anders in te kleden.
- in de MJB is aangegeven dat als Zevenaar mee zou doen met de centrale 
inkoop dit een verhoging van ruim 400 duizend euro zou betekenen.
Door hier niet aan deel te blijven nemen maar met de huidige, aanbieders door te 
gaan besparen we al 200 duizend euro. Ook hebben we de huidige aanbieders 
uitgedaagd om met ons mee te denken over hoe verdere bezuinigingen te 
realiseren.
- huishoudelijke hulp moet ook echt ingezet worden voor huishoudelijke hulp en 
bijvoorbeeld niet om praatje te maken om eenzaamheid op te lossen en niet 
schoon te maken.
- de wethouder zal hier bij volgende commissie vergaderingen in het kader van 
de stand van zaken Sociaal Domein op terugkomen.

10 Stand van zaken Sociaal Domein
Vanwege de importantie en impact van het onderdeel sociaal domein staat dit 
onderwerp als terugkerend onderdeel op de agenda. De portefeuillehouders 
informeren de commissie op hoofdlijn over de ontwikkelingen, voor de commissie 
is er gelegenheid tot het stellen van vragen en het voeren van onderling overleg.

Notulen
wethouder Elfrink:
- er hoeft dit jaar geen gebruik gemaakt te worden van de Vangnet uitkering. 
Reden:  er zijn extra BUIG gelden gekregen, in samenwerking met het UWV is 
de instroom beperkt en er zijn ook cliënten uitgestroomd

Wethouder Winters:
- de inhaal vraag voor zorg blijft aanhouden. Er wordt ingezet om de wachtlijsten 
zo beperkt mogelijk te houden. Triage om echt spoedeisende aanvragen direct 
op te pakken
- huisbezoeken zijn weer toegestaan en vinden weer plaats
- aanvragen jeugdzorg blijven gelijk echter wel zwaardere zorg nodig
- rapportage Q2 komt n.a.w. volgende week naar de raad.

11 Punten van orde commissie
De leden van de commissie kunnen agendaverzoeken aan de commissie 
voorleggen.

Notulen
geen

12 Mededelingen portefeuillehouders



Gelegenheid voor de portefeuillehouders om korte actuele en urgente 
mededelingen te doen.

Notulen
geen

13 Rondvraag
De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.

Notulen
geen

14 Sluiting
Zevenaar,
Namens de Agendacommissie,

Notulen
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21.47


